
Bestyrelsesmøde 20.11.2021 
 
Deltager: 
Formand: Zvigniew (Ziggi) Robert Kempisty  
Kasserer: Catherine Knudsen  
Bestyrelsesmedlem: Oscar Jørgen Jensen 
Bestyrelsemedlem: Lisbeth Stabel Brink 
 
 
Hækkeplanter er bestilt og leveret til fælleshuset og venter på at blive fordelt til de haver der har bestilt.  De 
haver der skal have hækkeplanter, bliver kontaktet af bestyrelsen. 
  
Have 95, 34 har ikke svaret på advarsel om misvedligeholdelse af have, Catherine finder ud af om vi har aftale 
med postnord, så vi kan sende advarsler som anbefalet brev. Da vi skal have bekræftelse af at de har modtaget 
brevet, med advarsel.  
Have 20 har svaret på advarsel nr. 1, at de ikke mener de misvedligeholder deres have, da de er i gang med at 
bygge.  
Have 89, 11, 52 er godkendt, efter sendt advarsel. 
Have nr. 40 modtager advarsel, da haven er misvedligeholdt. 
 
Skraldeaftale med kommune skal fornyes til den nye sæson. Skraldespand til rester der skal bestilles 2 stk. af, 
på minimum 600 liter. Papirskraldespand skal være lille (100 liter), da der ikke er brug for mere. 
Papskraldespand skal være stor ca. 600 liter, plastik/metal skraldespand skal være en stor ca. 600 liter.  Hvis 
der skal bygges indhegning til skraldespande, skal der søges godkendelse hos kommunen. Catherine har ideer 
til dette, som bliver sendt til kommunen.  
 
Lisbeth snakker med gartner om hun har ideer til forskellige blomster, til rundt om fælleshuset. Så det er pænt 
og blomster i de forskellige sæsoner.  
 
Forslag til Fællesdag til næste sæson:  
Blomsterplantning til fælleshus. Renovering af skilt ved indgang/skilt ved stier/opslagstavler.  
 
Biodiversitet bliver taget op med kredsformanden og kolonihaveforbundet, om der er regler ang. Dette, som vi 
kan forholde os til.  
 
Catherine overtager muligvis hjemmesiden. 
 
Kommunen bliver kontaktet i forhold til at vejen ikke længere hedder Stejlhøj.  
 
Næste møde er d. 22/1 bliver der talt om generalforsamling.  


